
Veřejné fórum k revizi 
strategického plánu 
V úterý 24. září proběhlo na sokolovně veřejné fórum, jehož 
cílem bylo seznámit občany s průběžným plněním 
strategického plánu a také od nich sesbírat nové podněty. 

Plán rozvoje Prostřední Bečvy, který je naším strategickým plánem do roku 2030 přijali 
zastupitelé v prosinci 2021. Již po prvním roce jsme mohli konstatovat, že se nám některé 
priority daří úspěšně plnit.  Starosta Radim Gálik a místostarostka Alena Srovnalová se ve 
své prezentaci zaměřili na splněné priority v uplynulých dvou letech  a také na nejbližší 
plánované akce. O všech těchto aktivitách průběžně informujeme na stránkách zpravodaje. 
Aktuální přehled plnění akčního plánu najdete na webových stránkách obce 
www.prostrednibecva.cz – Prostřednobečvanský plán rozvoje. 

V nastalé diskusi přednášeli občané u čtyřech stolů své požadavky a připomínky na chod 
obce. Podněty jsme rozdělili do témat: infrastruktura, spolková činnost, drobné projekty, 
velké projekty. Po ukončení diskuse následovalo hlasování, kdy každý občan měl k dispozici 
pro každé téma tři hlasovací lístky – dva pozitivní hlasy a jeden negativní. 

 

Infrastruktura (vodovod, kanalizace, 
komunikace, sítě Počet hlasů 

Informativní radar u přechodů 22 

Vybudování dalších zdrojů pitné vody 19 

Vyčlenit parkovací místa u ZŠ pro vysazení 
dětí – K + R (kiss and ride) 11 

Zlepšit kvalitu vody 11 

Veřejné osvětlení na Kopečky 7 

Ořez nebezpečných stromů kolem cest 5 

Vykoupení cest 3 

Oprava propustku Kravín 1 

Oprava zábradlí na mostech (Bacov) 1 

Oprava komunikace na Ježovec 0 



Ořez nebezpečných stromů u potoků a řek 0 

 

 

 
Spolková činnost, vzdělání, sport,      
kultura a zdravotnictví 
 

Počet hlasů 

Nadstřešení pevnou konstrukcí výletiště v 
Kněhyních 22 

Usilovat o pediatra v oblasti Bečev 18 

Nákup čtyřkolky pro výjezdovou hasičskou 
jednotku v Kněhyních (dotace) 17 

Sportovní areál na Plančáku 11 

Investice do sportovního areálu Sokol 
Kněhyně 5 

Udržování běžeckých tras 2 

Obecní sauna (kemp, u potoka) 2 

Prezentace zájmových spolků (Den hasičů, 
ČČK…) 0 

Pobídky pro vstup do SDH (dospělí) 0 

Cvičiště pro psy -1 

 

 

Drobné projekty Počet hlasů 

Zlepšení zahrady u MŠ v Kněhyních 21 

Společná klubovna pro spolky 12 

Zastínění multifunkčního hřiště u MŠ střed 
+ zvýšení plotu k MŠ 7 

Barevná fasáda MŠ Kněhyně (ošetření 
dřeva) 7 

Kamery na hřbitov 3 

Rekonstrukce kanalizace ve středu obce 
(řadovky) 3 



Místo pro karavany na záchytném 
parkovišti 

-1 

 

Velké projekty Počet hlasů 

Nákup pozemku - Kotouč 29 

Stavební pozemky pro občany Prostřední 
Bečvy 22 

Oprava komunikace u řadovek 2 

 

Děkujeme všem občanům, kteří se zúčastnili veřejného projednávání. Bylo nás téměř 
padesát, moc si vaší účasti a zájmu o obec vážíme. 

Alena  Srovnalová, místostarostka 

 


